
Zapytanie z sesji 30.03.2021 r. 

Proszę o informację na temat PSP nr 3 na osiedlu Azoty: jak wygląda ilość dzieci na osiedlu, 
ilość dzieci aktualnie w szkole, jakie są koszty funkcjonowania szkoły, ile środków -trzeba 
zainwestować w remonty w następnych latach. 
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